
  

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

Köszönet a támogatóknak!
További információ
gratz.kata@topp-cars.hu

Teszt után, Eger elõtt 
 

 
Március 29-én tartotta a Topp-Cars Rally Team hivatalos és egyben nyilvános 
tesztjét, ahol céltudatosan az egri versenyre tesztelték a beállításokat.  
Ranga Pétert és Benkõ Andrást, a két navigátort kérdeztem a tesztrõl.  
 
Ranga Péter: 
Az egyes és a kettes hajtásprogramot teszteltük, az egyes túl alulkormányzott Ádám 
számára, a kettes úgy néz ki, hogy jó lesz. A nekünk újdonság BF Goodrich gumikat 
is kipróbáltuk.  
Úgy gondolom, hogy nagy elvárások nincsenek, mindenképpen magunknak fogunk 
autózni. 
Reális cél lehet az N4-es mezõny elsõ harmada, persze egy-két verseny után. Nyilván 
Egerben és Miskolcon a mezõny közepe lesz a mi helyünk. 
Ádám mennyire szokott már hozzá az autóhoz?  
Szerintem Ádám ebben nagyon jó. Nagyon jól tud alkalmazkodni. 
  
Benkõ András: 
A tavalyi egri beállításokkal kezdtük a tesztet. A futómûvet próbáltuk állítani és 
figyeltük hogyan reagál rá az autó. Kezdetben Yokohama gumikat tettünk fel, de BF 
Goodrich gumikkal fejeztük be a tesztet, mivel azzal fogunk a versenyeken is menni. 
A tavalyi ”tesztév” meghozta az eredményét? 
Az abszolút meghozta és összeszokni is volt idõnk. Ez már látszott az év végi 
tréningek során is, hiszen nagyon jó itinereket tudtunk írni együtt. Teljes mértékben 
megbízunk egymásban, az autót is kiismertük. Rengeteget szereltük az autót év 
közben, de mára kinõtte minden gyerekbetegségét. Topp Zoliék is közelebb kerültek 
az autóhoz. Azt gondolom, hogy idén ez csak jót hozhat. 
Idén nagyon komolyan vesszük a versenyzést. Célunk az év végi dobogó és ez 
elsõsorban rajtunk múlik. Minél több pontot kell szereznünk és lehetõleg mindenhol 
célba kell érni. Tavaly ugyanezen a pályán ugyanezzel az autóval teszteltünk, Laci 
vezetési stílusának különbségét zongorázni lehet. Sokkal nagyobb bizalommal áll az 
autóhoz.  
 
 
Köszönöm, találkozunk Egerben! 
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